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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXIX/2022 

LXXIX Sesja w dniu 26 maja 2022. 

Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 18:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

Radny Karol Kolny dołączył do obrad Sesji o godz. 14:32. 

Radna Bogumiła Stolecka dołączyła do obrad Sesji o godz. 14:33. 
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1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn.zm.) otworzyła LXXIX Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

11.04.2022 r.  

4. Przyjęcie protokołu z LXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

13.04.2022 r.  

5. Przyjęcie protokołu z LXXVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 28.04.2022 r.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Omówienie rocznych sprawozdań z działalności miejskich instytucji kultury. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/187/12 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 30.08.2012 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest gmina Lędziny oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

dla operatorów i przewoźników. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech 

lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 

431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 

1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
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gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Komunikaty i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) Karol Kolny, Bogumiła Stolecka 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

11.04.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że do protokołu nie wpłynęły uwagi w ustawowym terminie, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 11.04.2022 r. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

13.04.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że do protokołu nie wpłynęły uwagi w ustawowym terminie, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 13.04.2022 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

 

5. Przyjęcie protokołu z LXXVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 28.04.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że do protokołu nie wpłynęły uwagi w ustawowym terminie, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 28.04.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odczytała sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w 

okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Radny Sebastian Zimnal zapytał o punkt 4 w zakresie ochrony środowiska przy jakich 

adresach są wydane decyzje w jakim miejscu w Lędzinach ma to powstać ? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, że zostanie to sprawdzone i zostanie 

udzielona odpowiedz. 

Radny Paweł Wanot zapytał jaki jest przebieg wydawania decyzji co do opłat za 

gospodarowanie odpadami? 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik odpowiedziała, że stawka opłaty za gospodarowanie odpadami 

się nie zmieniła Mieszkańcy wpłacający podatek mają podobne blankiety jak w zeszłym roku.  

Radn Elżbieta Ostrowska zapytał o kogo dotyczy aneks do umowy na udzielenie dotacji 

przedmiotowej na rok 2022 ze środków budżetowych na prowadzenie działalności bieżącej w 

zakresie zadań statutowych? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, że tylko 2 jednostki działają opierają 

swoje finanse o udzielenie dotacji to jest Miejski Ośrodek Kultury i Miejska Biblioteka 

Publiczna. 

Radny Szymon Simonicz zapytał czy w zadaniu inwestycyjnym budowa placu zabaw przy 

ulicy Botanicznej osiedle Gwarków - projekt i wykonanie została wszczęta procedura? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, że zostaniu uzyskana odpowiedz od 

Naczelnik Saternusa i zostanie udzielona odpowiedz na jakim etapie jest inwestycja. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny udzieliła informacji na pytanie radnego Sebastiana 

Zimnala, iż  pierwsza to była budowa zespołu przemysłowo - usługowego wraz z segmentem 

socjalno – biurowym przy ul. Lędzińskiej teren po cegielni, drugi to budowa farmy 

fotowoltaicznej to jest ulica Pokoju koło firmy Admirał. 

Radny Karol Kolny zapytał o wykaszanie i utrzymanie zieleni w mieście? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny wyjaśniła, że utrzymanie zieleni to nie tylko koszenie 

ale również utrzymanie skwerów. Obie umowy zostały zawarte. 

Radny Hubert Handy zapytał kiedy będzie działał lokal na Placu Farskim? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny wyjaśniła, że doszło do sprzedaży części 

przedsiębiorstwa nastąpiła zmiana właściciela. Umowa jest podpisana a z zapewnień osoby 

która wstąpiła w umowę lokal ma być uruchomiony od 1 czerwca. 

Radny Hubert Handy zapytał o uruchomienie fontanny? 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel odpowiedziała, że jak będą środki zostanie fontanna 

uruchomiona. 
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7. Omówienie rocznych sprawozdań z działalności miejskich instytucji kultury. 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z działalności Miejskiego 

Ośrodka Kultury a sprawozdanie było omawiane na Komisji z Dyrektorem Joachimem 

Krzyk. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/187/12 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 30.08.2012 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Lędziny oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków dla operatorów i przewoźników. 

Przewodnicząca poinformowała że obie komisje wydały pozytywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/187/12 Rady Miasta Lędziny z dnia 

30.08.2012 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest gmina Lędziny oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków dla 

operatorów i przewoźników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/187/12 Rady Miasta Lędziny z dnia 

30.08.2012 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest gmina Lędziny oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków dla 

operatorów i przewoźników została podjęta.  

Uchwała otrzymała numer LXXIX/397/22 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech 

lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Przewodnicząca poinformowała że obie komisje wydały pozytywną opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta.  

Uchwała otrzymała numer LXXIX/398/22 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 

0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Przewodnicząca poinformowała że komisja Budżetu i Samorządności wydała pozytywną 

opinię. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 

0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 

0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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Radny Karol Kolny poprosił o odnotowanie cyt. „chciałbym, żeby odnotowano że byłem 

przeciw po prostu omyłka pisarska …chochlik się wkradł …za krótki palec” 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, 

nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, 

położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach nie została podjęta.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia Komisji Budżetu była negatywna  

Skarbnik Miasta poinformowała, że uchwała podlegała konsultacjom. Konsultacje 

przeprowadzono w terminie od 12 do 19 kwietnia 2022 roku. W wyznaczonym terminie nie 

wpłynęły uwagi dotyczące konsultowanego aktu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Tadeusz Ingram 

PRZECIW (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 

sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 
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budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym nie została podjęta. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Radna Anna Wysocka przedstawiła swój sposób głosowania cyt. „Pani Przewodnicząca 

postawa Policji wobec niektórych tutaj naszych mieszkanek i właściwie mój światopogląd 

cały moja wiara nie pozwala mi głosować za przekazaniem środków finansowych dla Policji 

dziękuję”. 

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że nie przychyla się do tej uchwały szczególnie kiedy nie 

ma środków na zadania zgłaszane przez mieszkańców. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. 

Radny Tadeusz Ingram odniósł się do wypowiedzi radnej Anny Wysockiej oraz radnego 

Łukasza Kuczka. 

Radny Szymon Simonicz poparł projekt uchwały oraz zapytał dlaczego Powiat nie dołączył 

do zadania. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poinformowała, że Powiat kupuje samochód dla Policji. 

Komenda chce kupić 2 samochody i wystąpiła o wsparcie do 5 gmin powiatu. 

Radny Tomasz Kostyra poparł przekazania środków na zakup samochodu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (3) Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji została podjęta.  

Uchwała otrzymała numer LXXIX/4399/22 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinia Komisji Budżetu była pozytywna. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. 
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II. Wydatki 

1. Dział 020 Leśnictwo - rozdział 02095 Pozostała działalność 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 8 000,00 zł z przeznaczeniem na 

realizację Uproszczonego Planu Urządzenia Lasu dla nieruchomości gminnych. Plan 

sporządzany jest na okres 10 lat. Na podstawie tego dokumentu właściciel lasu prowadzi 

trwale zrównoważoną gospodarkę leśną i realizuje zadania gospodarki leśnej. 

2. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa - rozdział 70005 Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków z tytułu opłaty za media w budynkach 

komunalnych (min. pawilonach handlowych} na kwotę 90 000,00 zł. 

3. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa - rozdział 70007 Gospodarowanie 

mieszkaniowym zasobem gminy 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków z tytułu opłaty za media w budynkach 

komunalnych (min. w mieszkaniach komunalnych i socjalnych będących w zasobie 

Gminy) na kwotę 180 000,00 zł. 

4. Dział 750 Administracja publiczna - rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast 

na prawach powiatu) 

1) Proponuje się zwiększenie planu wydatków na realizację zadania pn. ,,Cyfrowa 

Gmina" w kwocie 100 000,00 zł, w ramach przyznanej dotacji. Projekt finansowany jest  

z Funduszy Europejskich w ramach programu React-EU i skierowany jest do wszystkich 

gmin w Polsce. Środki będą wykorzystane m.in. na: zakup sprzętu, oprogramowania  

i licencji oraz zapewnienie cyberbezpieczeństwa systemów informatycznych w Urzędzie 

Miasta Lędziny. 

2) Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększyć plan 

wydatków o kwotę 12 500,00 zł z przeznaczeniem na remont instalacji przeciwpożarowej 

w budynku Urzędu Miasta. W wyniku przeprowadzenia okresowej kontroli urządzeń 

zabezpieczenia przeciwpożarowego zachodzi konieczność remontu w/w urządzeń dla 

zachowania bezpieczeństwa przeciwpożarowego w budynku Urzędu Miasta. 

5. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - rozdział 75404 

Komendy Wojewódzkie Policji 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 12 000,00 zł na zabezpieczenie  

i przekazanie środków finansowych w ramach Funduszu Wsparcia Policji na zakup 

radiowozu nieoznakowanego na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 
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6. Dział 801 Oświata i wychowanie- Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

1) Na wniosek Dyrektora Szkoły podstawowej Nr 2 proponuje się dokonać zwiększenia 

w planie wydatków o kwotę 6 122,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane  

z zwiększonym niż planowano odpisem na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Zmianie uległa liczba zatrudnionych oraz podstawa naliczenia ZFŚS dla nauczycieli 

emerytów. 

2) Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększyć plan 

wydatków o kwotę 150 000,00 zł na realizację zadania pn. ,,Adaptacja pomieszczeń 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Lędzinach na oddziały przedszkolne". W /w środki zostaną 

przeznaczone na pokrycie robót dodatkowych/zamiennych, które nie były wcześniej 

przewidziane do realizacji, a ich zaniechanie spowodowałoby wstrzymanie robót 

podstawowych oraz na wyposażenie sal przedszkola. 

7. Dział 801 Oświata i wychowanie - Rozdział 80103 Oddziały przedszkolne  

w szkołach podstawowych 

Na wniosek Dyrektora Szkoły podstawowej Nr 3 proponuje się dokonać zwiększenia  

w planie wydatków o kwotę 17 593,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane  

z zwiększonym niż planowano odpisem na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Zmianie uległa liczba zatrudnionych oraz podstawa naliczenia ZFŚS dla nauczycieli 

emerytów. 

8. Dział 801 Oświata i wychowanie - Rozdział 80104 Przedszkola 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się dokonać zwiększenia 

w planie wydatków o kwotę 2 979,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane ze 

zwiększonym niż planowano odpisem na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Zmianie uległa liczba zatrudnionych oraz podstawa naliczenia ZFŚS dla nauczycieli 

emerytów. 

6. Dział 852 Pomoc społeczna - rozdział 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne 

opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz za 

osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji społecznej 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Budżetu proponuje się zwiększyć plan wydatków 

kwotę 30,00 zł, tytułem zwrotu do Wojewody Śląskiego nienależnych składek 

ubezpieczenia zdrowotnego opłacane przez osoby pobierające niektóre świadczenia  

z pomocy społecznej. 

7. Dział 852 Pomoc społeczna - rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc  

w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe 
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Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zmniejszyć 

plan wydatków o kwotę (-) 28 000,00 zł, tytułem przesunięcia środków na opłacenie usług 

opiekuńczych dla osób wymagających tej formy pomocy. 

8.Dział 852 Pomoc społeczna -rozdział 85219 Ośrodki Pomocy Społecznej 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zmniejszyć 

plan wydatków o kwotę (-) 3 300,00 zł, tytułem zabezpieczenia środków na 

wynagrodzenia w dziale świadczeń rodzinnych. 

9. Dział 852 Pomoc społeczna -rozdział 85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększyć 

plan wydatków o kwotę 28 000,00 zł, tytułem zabezpieczenia środków na opłacenie usług 

opiekuńczych dla osób wymagających tej formy pomocy. 

10. Dział 855 Rodzina -rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększyć 

plan wydatków o kwotę 21950,00 zł, tytułem zabezpieczenia środków na wynagrodzenia  

i pochodne od wynagrodzeń (17 370,00 zł), artykuły, materiały biurowe (617,00 zł), 

dostęp do programu prawniczego i druki wniosków na świadczenia (1100,00 zł)  

i obowiązkowy odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych (2 863,00 zł). 

11. Dział 855 Rodzina -rozdział 85504 Wspieranie rodziny 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększyć 

plan wydatków o kwotę 9 095,00 zł, tytułem zabezpieczenia środków na wynagrodzenia  

i pochodne od wynagrodzeń asystentów rodziny (9 400,00 zł), ekwiwalent za odzież 

(250,00 zł), przy jednoczesnym zmniejszeniu odpisu na ZFŚS (-555,00 zł). 

12. Dział 855 Rodzina -rozdział 85508 Rodziny zastępcze 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zmniejszyć 

plan wydatków o kwotę(-) 27 745,00 zł, tytułem oszczędności, które powstały na opłatach 

za pieczę zastępczą (powrót dzieci do rodziców biologicznych). 

13. Dział 855 Rodzina -Rozdział 85516 System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Żłobka w Lędzinach - proponuje się dokonać 

zwiększenia w planie wydatków o kwotę 2 291,00 zł z przeznaczeniem na wydatki 

związane ze zwiększonym niż planowano odpisem na Zakładowy Fundusz Świadczeń 

Socjalnych. Zmianie uległa podstawa naliczenia świadczenia. 
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14. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska -Rozdział 90005 

Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i Kadr proponuje się dokonać 

zwiększenia w planie wydatków o kwotę 21 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadań w ramach programu 11Czyste powietrze". Zadanie finansowane jest ze środków  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

15. Dział 900 Gospodarka -rozdział 90013 Schroniska dla zwierząt 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 25 000,00 zł na sfinansowanie 

kosztów przyjęcia do schroniska bezdomnych zwierząt oraz kosztów przyjęcia przez 

Pogotowie Leśne dzikich, rannych zwierząt. 

16. Dział 926 Kultura fizyczna -rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększyć plan 

wydatków o kwotę 32 117,00 zł z przeznaczeniem na modernizację obiektów krytej 

pływalni, tj. wymianę instalacji C.O. wysokiego" parametru na odcinku instalacji zasilania 

i powrotu C.O. "znajdującego się w kanale ciepłowniczym w holu ORS „Centrum" oraz 

przy głównym wejściu do budynku. 

Ogółem zwiększenia planu wydatków na łączną kwotę 659 632,00 zł. 

O tą kwotę zwiększa się również plan dochodów. 

 

Radny Szymon Simonicz zapytał o Szkołę Podstawową nr 4 i osobę odpowiedzialną za 

projekt? 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła szczegółowo informacje dotycząca robót 

dodatkowych oraz ich kosztów. 

Radny Szymon Simonicz zapytał czy przy projektowaniu czy przy przebudowę nikt nie 

zauważył, że ściany były inne jak podane w projekcie, odniósł się do remontu Szkoły 

podstawowej nr 4 środków na to przeznaczonych oraz ewentualnych remontów innych szkół. 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin o treści. aby wykreślić z 

tych zmian zmiany dotyczą w dziale 926 kultura fizyczna rozdział 92605 odnośnie kwoty 

zwiększenia kwoty o 32 117 zł na modernizację obiektu krytej pływalni. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny wyjaśniła, że jeżeli to zadnie nie zostanie zrealizowanie 

w budynku będzie zimno i pacjenci m.in. rehabilitacji nie będą mogli skorzystać z zabiegów 

także wanny z wodą. 

Zastępca Burmistrza poprosiła o przeanalizowanie wniosku. 

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że zadanie powinno być zaplanowane w budżecie, gdyż  

o takich zadaniach Rada powinna wiedzieć wcześniej. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel odniosła się do wypowiedzi radnego Łukasza Kuczka i 

podkreśliła, że nie zapomniała o działkach na ul. Hołdunowskiej bocznej tylko wycena 
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odszkodowań za grunty przychodzą z Powiatu. Kwota jest zabezpieczona kiedy przychodzą 

wyceny trzeba zapłacić odszkodowania do miesiąca czasu więc nikt nie zapomniał o 

odszkodowaniach. 

Radny Edward Urbańczyk odniósł się do wypowiedzi radnego Szymona Simonicza w sprawie 

Szkoły Podstawowej nr 4 oraz na zabezpieczenie przeciwpożarowe w ORS „Centrum”. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel zgodziła się z wypowiedzią radnych i podkreśliła, że 

zrobiony kosztorys powinien być wykonany dobrze zgodnie ze sztuką i techniką. Gmina musi 

wybrać ofertę najtańszą, ale najtańsza nie znaczy dobra. 

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że inwestor może ubiegać się o odszkodowanie  

w przypadku popełnienia błędów na etapie realizacji zadania oraz odniósł się do modernizacji 

i poprawy warunków ochrony przeciwpożarowej oraz wymiany przykrycia dachowego w 

budynku ORS Centrum. 

Radny Edward Urbańczyk zauważył, że głównym problemem w rehabilitacji na ORS 

Centrum są przeciągi i zła stolarka okienna. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po wznowieniu posiedzenia nastąpiła awaria techniczna podczas, której nie było słychać 

wypowiedzi radnych. 

Radny Karol Kolny podkreślił, że budynek Szkoły Podstawowej nr 4 kilka lat wcześniej był 

modernizowany i koszty były ogromne, a za te środki można by zrobić inną inwestycję. W 

Polsce wygrywa najtańsza firma nie znaczy to, że najlepsza a później jest dużo więcej 

aneksów do zapłacenia. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wytłumaczył zmiany w dokumentacji projektowej, robót 

dodatkowych i ewentualnych szkód po stronie gminy, robót zamiennych oraz okoliczności 

które pojawiają się na etapie robót o których inwestor i wykonawca nie mieli wiedzy. 

Radny Karol Kolny podkreślił, że budynek Szkoły Podstawowej nr 4 jest z lat 70 była robiona 

modernizacja ze Szkód Górniczych więc musiała zostać naniesiona aktualizacja a projektant 

mógł poprowadzić tak rury przeciw pożarowe, aby były jak najmniej kosztowne dla miasta. 

Mecenas Wojciech Berendowicz zaznaczył, że ściana żelbetonowa zgodnie z projektem miała 

zostać wyburzona. 

Radny Karol Kolny zapytał kto był projektantem? 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poinformowała, że na BIP są informacje o tym kto wygrał 

przetarg. 

Radny Szymon Simonicz zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Skarbnik Miasta poinformowała radnych o zmianach jakie zaszły wprowadzonew projekcie 

uchwały na podstawie przepisów prawa. 

Radny Tadeusz Ingram odniósł się do wniosku Klubu Wspólnie dla Lędzin. 

Radny Szymon Simonicz podkreślił, że wniosek został wycofany. 

Pomiędzy radnymi wywiązała się dyskusja odnośnie awarii technicznej. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Szymona 

Simonicza 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Simonicza o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Tomasz Kostyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Wanot 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (2) Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIX/400/22 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

1. INTERPELACJA radnego Tomasza Kostyra, które stanowi załącznik numer 7. 

2. ZAPYTANIE radnego Karola Kolny, które stanowi załącznik numer 8. 
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3. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 9. 

4. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 10. 

5. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 11. 

Mecenas Wojciech Berendowicz poinformowała, że cyt.” Szanowni Państwo na interpelacje i 

zapytania zgodnie z artykułem 24 ustęp 6 Ustawy o samorządzie gminnym składamy na 

piśmie i odpowiedzi też otrzymujemy na piśmie.” 

6. INTERPELACJA / ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik 

numer 12. 

7. INTERPELACJA / ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik 

numer 13. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych. 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała pisma w odpowiedzi na wniosek o remont studzienek 

kanalizacyjnych na odcinku ul. Lędzińskiej od nr 15 do 37 osiedle Centrum I. 

Prezes spółki PGK Partner Bernard Pustelnik podziękował za wyrażenie zgody na remont 

dachu na ORS Centrum, zaznaczył, że była awaria instalacji centralnego ogrzewania na ORS 

Centrum oraz poinformowała, że spółka musi działać zgodnie z wyrokiem sądu w sprawie 

studzienek kanalizacyjnych  

1. Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści : "Ponawiam wniosek o remont 

studzienek kanalizacyjnych na odcinku ul. Lędzińskiej od nr 15 do 37 Osiedle Centrum 

I." 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

2. Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o treści: "Wniosek do spółki Partner o zmianę 

źródła ujęcia wody dostarczanej dla osiedli Ziemowit Rachowy Długosza oraz Centrum. 

Proszę o informację ile taka inwestycja będzie kosztowała spółkę?" 

Wyniki głosowania 



17 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Szymon Simonicz 

3. Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta Marii Głos o odwołanie Pana Bolesława 

Bliźniaka z funkcji przedstawiciela miasta Lędziny w Rejonowym Przedsiębiorstwie 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka Akcyjna w Tychach i powołanie nowego 

przedstawiciela miasta Lędziny, który lepiej będzie wypełniał swoje obowiązki, zgodnie 

z zajmowanym, stanowiskiem i pełnioną funkcją, 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka  

4. Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: "Wnoszę o przedstawienie kosztorysu 

na pracę dodatkowe/zamienne dot. Adaptacji Szkoły Podstawowej nr 4 w Lędzinach". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Ingram 

5. Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści : Wniosek kieruję do Zgromadzenia 

Wspólników, którego reprezentuje Pani Burmistrz Krystyna Wróbel o odwołanie z 

funkcji Prezesa spółki Partner Pana Bernarda Pustelnika". 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

6. Wniosek radnego Pawła Wanota o treści : Wnoszę o podjęcie działań mających na 

celu budowę przystanku autobusowego w obrębie skrzyżowania ulic Lędzińskiej i 

Stadionowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (2) Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

7. Wniosek Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka o treści: " Kiedy zostanie 

dokończone usuwanie przy wjeździe na plac targowy. Wskazana we wniosku dziura 

została usunięta pozostawiono kamienia. drobny asfalt, piasek.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kostyra 

8. Wniosek radnego Tomasza Kostyra o treści: " Proszę o wyczyszczenie odwodnienia 

liniowego przy skrzyżowaniu ulic Karola Miarki i Paderewskiego". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

16. Komunikaty i informacje. 

Mieszkanka Pani Halina Resiak zabrała głos i wypowiedziała się w sprawie spotkania  

z Prezesem RPWiK i dostarczanej do gminy wody oraz wysokości ceny zakupy wody przez 

RPWiK z Kopalni, inwestycji jakie poczynił RPWiK w sprawie zmiany źródła wody, 

kosztów tej inwestycji wkalkulowanych w taryfę dla mieszkańców Lędzin, zasad ustalania 

taryfy w Wodach Polskich, badaniach wody przeprowadzonych przez RPWiK. 

Mieszkanka zaproponowała zlecenie niezależnemu laboratorium badania wody, gdyż nie ma 

pewności, że próbki są pobierane w prawidłowy sposób. 

Radny Hubert Handy zwolnił się z posiedzenia Sesji o godz. 17:04. 

Radny Szymon Simonicz przytoczył rozporządzeniem Ministra Zdrowia w sprawie jakości 

wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi oraz odniósł się do zawartych tam informacji.  

Radny Karol Kolny podkreślił, że nikt nie informowała radnych o planach zmiany ujęcia 

wody oraz zaproponował zrobić komisję objazdową do stacji uzdatniania wody za 

pozwoleniem RPWiK-u. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poprosiła radnych o zajęcie stanowiska w sprawie 

przeznaczenia budynków przy ul. Hołdunowskiej. Radni są proszeni o wydanie opinii 

odnośnie przeznaczona do sprzedaży lub pozostania w zasobie gminy tych nieruchomości. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wypowiedział się w kwestii wody i RPWiK oraz podkreślił, 

że Spółki borykają się z podwyżkami cen za wodę. Wobec Spółki Partner przed Wodami 

Polskimi jest prowadzone postępowanie w sprawie zmiany taryfy ceny wody. Wody Polskie 

w przypadku każdego przedsiębiorstwa weryfikują ceny i sprawdzają czy podwyżka jest 

zasadna albo czy utrzymanie ceny jest zasadne. 

Mecenas podkreślił, że są instytucje które mogą na bieżąco weryfikować kwestie jakości 

wody dostarczanej przez RPWiK i jeżeli mieszkańcy czują potrzebę takiej weryfikacji należy 

wykorzystać uprawnienia tych instytucji zawsze kiedy woda będzie budziła wątpliwość w 

zakresie odczuć organoleptycznych. 

Radny Edward Urbańczyk podkreślił, że nie zna nikogo kto by pił wodę z kopalni a kopalnia 

dostarcza wodę dla górników w baniakach.  
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Radny Edward Urbańczyk przedstawił sytuację Pani prowadzącej działalność przy ul. 

Hołdunowskiej i podkreślił, że Pani jest w trudnej sytuacji a na targowisku okoliczni 

sprzedawcy nie wyrazili zgody na prowadzenie takiej działalności. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel odniosła się do wypowiedzi radnego Edwarda 

Urbańczyka podkreślając że mąż Pani zabiegał o udostępnienie pomieszczenia na placu 

targowym. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny omówiła zmiany jakie zaszły w podmiocie oraz 

wyjaśniła procedurę i postępowanie w sprawie nieruchomości przy. Ul. Hołdunowskiej 11 i 

działającego tam podmiotu. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny przedstawiła wyniki wyceny budynku przy ul. 

Hołdunowskiej 11. Budynek oszacowano na kwotę ok 500 000 tys. zł 

Burmistrza Miasta Krystyna Wróbel wypowiedziała się w sprawie wody oraz pisma wniosku, 

pod którym podpisało się 6 radnych. W piśmie jest jednoznacznie napisane o niezadowoleniu 

mieszkańców właśnie ze względu na właściwości organoleptyczne. Jest odpowiedz na którą 

gmina może się powoływać. To pismo jest bardzo ważne, gdyż jest pismo i odpowiedź 

RPWiK. Działania radnych będą dołożeniem do złożonego pisma. 

Przewodnicząca zapytała dlaczego tylko tyle radnych podpisało? 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poinformowała że pismo było wysłane 10 maja  

a Burmistrz nie był obecny w pracy ze względów zdrowotnych a telefony były od 

podpisanych pod pismem radnych dlatego zostały podjęte kroki. 

Pomiędzy radnymi a Burmistrzem Miasta wywiązała się dyskusja odnośnie zmiany źródła 

dostarczania wody dla gminy.  

Radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że woda jest fatalna i najlepszym rozwiązaniem jest 

powrót do poprzedniego stanu i dostarczania wody przez Górnośląskie Wodociągi  

z Goczałkowic i  Dziećkowic. 

Radny Bogusław Noras zapytał mecenasa czy gmina może powołać zewnętrzną instytucję do 

badania wody w laboratorium? 

Mecenas Wojciech Berendowicz odpowiedział, że umowę z RPWiK ma podpisaną konkretny 

konsument, można powołać komisję składająca się z przedstawicieli urzędu Miasta, Rady 

Miasta która będzie przy pobieraniu tych próbek, gmina mogłaby też podpisać swoją umowę 

z laboratorium jednak każde badanie wiąże się z kosztami i nie wiadomo ile będzie wniosków 

mieszkańców więc nie wiadomo jakie będą koszty.  

Radni zaproponowali chociaż przeprowadzenie kilku próbek do badani. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel podkreśliła, że jest możliwość przeprowadzenia takich 

badań. 

Radni Razem z Burmistrzem Miasta omówili ewentualną możliwość przejęcia rurociągów od 

RPWiK i kosztów z tym związanych. 
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Przewodnicząca odczytała zaproszenia na Festyn Szkolny do Szkoły Podstawowej nr 4. 

17. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 18:08 obrady 

LXXIX Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady LXXIX Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

Część 1: 

https://www.youtube.com/watch?v=GefWj8p33gM&t=6s 

Część 2: 

https://www.youtube.com/watch?v=bHMdV3jb6lc&t=5094s 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=GefWj8p33gM&t=6s
https://www.youtube.com/watch?v=bHMdV3jb6lc&t=5094s

